
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Balmazújvárosi  Rendőrkapitányság  hivatalos  helyiségében  a  Mezőgazdasági, 
Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság ülésén 2009. március 24-én.

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.
Hivatal részéről: Nemes László városi mezőgazdász
Polgárőrség részéről: Salánki Ágnes polgárőrség elnöke

Varga László a Bizottság elnöke köszöntötte a megjelenteket, majd megállapította, hogy a 
Bizottság határozatképes.

Varga László a Bizottság elnöke javasolja a különfélék keretében megtárgyalni Posta József  
Tibor kérelmét, illetve a „Szolgáltató 2009”című kiadvány támogatását.

Kántor Péter bizottsági tag javasolja, hogy a „beszámoló a balmazújvárosi Polgárőrség 
tevékenységéről” szóló tájékoztatást az első napirendi pontként tárgyalja meg a Bizottság.

Balmazújváros Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadta a módosított napirendi pontokat.

1./  Napirendi  pont:  Beszámoló  a  balmazújvárosi  Polgárőrség 
tevékenységéről.

Salánki Ágnes a polgárőrség elnöke
A  Polgárőrség  elnöke  2008.  október  1.-jén  lettem.  Négy  éve  élek  Balmazújvároson. 
Tagtoborzást folyamatosan hirdetjük a Balmazújvárosi újságban. Hárman jelentkeztek, ebből 
kettő ember komolyan is gondolja. Jelen pillanatban 45 aktív tagunk van. 2008. év elején 33 
tag volt, ebből a 33 tagból csak 15-20 tag volt aktív, most a 45 főből 45 aktív. 2008-ban 2825 
szolgálati órát teljesítettünk, ez már 2009. márciusáig 1000 óra környékén van. A Képviselő-
testület megszavazott a Polgárőrség részére 3 db autót, amelyekkel nagyon sokat kint tudunk 
lenni szolgálatban.  Természetesen kijárunk gyalogosan és kerékpárral  is.  Azért  fontosak a 
gyalogos és kerékpáros szolgálatok, mert így sokkal több mindent hallunk, és sokkal jobban 
oda  tudunk  figyelni  a  központra.  2009.  március  2-án  egy  vállalkozótól  kaptunk  éjjellátó 
készüléket. Ezzel a készülékkel 500 m-ig is ellátunk, és így sokkal könnyebben ki tudunk 
szűrni  egy-egy dolgot.  Az autókkal  napi  40-50 km-t  teszünk meg  egy este.  Leginkább  a 
bekötő utakat figyeljük a bejövő, kimenő autók forgalmát. Meg szeretném említeni, ami a 
beszámolóban nem szerepel, hogy mezőőrök segítségével, ősszel kint vagyunk a betakarítási 
idén  környékén.  A  Veres  Péter  Emlékpark  elkészülte  után  fokozott  figyelmet  fog  a 
Polgárőrség erre a területre fordítani. 

Ifj. Tar István bizottsági tag
A beszámolóban szerepel, hogy az inaktív tagokat kiszűrték, felszámolták. Miért jó ez?

Salánki Ágnes polgárőrség elnöke
Azért,  hogy  a  taglétszámunk  több  legyen,  nem  fontos,  hogy  egy  tagot  az  egyesületünk 
körében tartsunk. Akik aktív szolgálatot látnak el, azok havonta 4 szolgálatot adnak. 



Ifj. Tar István bizottsági tag
Véleményem szerint,  ha van egy civil  szervezet,  akkor  annál  jobb,  minél  több tagja van. 
Véleményem  az,  ha  a  tagság  nem  jár  semmi  pénzügyi  negatív  dologgal  a  polgárőrség 
számára, szerintem akkor az a jó, ha minél több tagja van.

Salánki Ágnes polgárőrség elnöke
Szeretnénk  kiépíteni  a  Szem  mozgalmat,  a  szomszédok  egymásért  mozgalmat.  Ha  egy 
polgárőrünk elmondja a környezetében, hogy mire kell odafigyelni, - az átutazó bűnözésre, a 
trükkös lopásokra – akkor már elindult ez a mozgalom. Nem feltétlenül fontos tagnak lenni. A 
megyei szövetségbe tartozó egyesületeknél minden 50 fő után van egy szavazat az elnökön 
kívül.  Mi  nem  akarunk  egy  egyesületet  felduzzasztani,  hogy  a  megyénél  több  szavazati 
jogunk legyen. Lehet, hogy több pénzt kapnánk az önkormányzattól, ha többen lennénk, de 
nem szeretném, ha ezért támadás érné a Polgárőrséget. 

Szegedi Lajos bizottsági tag
Meg  szeretném  kérdezni,  hogy  valamilyen  rendkívüli  esemény  történt-e  az  elmúlt 
időszakban?

Salánki Ágnes polgárőrség elnöke
2008-ban nem volt tettenérésünk. 2006-ban vagy 2007-ben fogtunk el graffitis csapatot. 

Kántor Péter bizottsági tag
Véleményem szerint  a  polgárőrök azok,  akik a  város lelkiismeretes  tagjait  testesítik  meg. 
Általában egy új szervezetnél - főleg ha vezetőváltás is történik – egy új lendületet akarnak 
adni  a  szervezetnek,  s  ezért  mindent  új  alapokra  helyeznek.  Egy új  vezető  természetesen 
megválasztja, hogy kivel akar dolgozni.  

Molnár Imre bizottsági tag
Alapító tagja voltam a Polgárőrségnek. A műtétem miatt  nem tudok már kijárni járőrözni. 
Még kijártam járőrözni, megjelentünk boltokban, iskolákban, és minden helyre kitettünk egy 
cédulát, hogy itt járt a Polgárőrség. A boltvezetők nagyon örültek neki, hogy az üzletük éjjel 
is figyelve van. 

Ifj. Tar István bizottsági tag
Javasolni  szeretném  a  Polgárőrségnek,  hogy  azok,  akik  aktívan  nem  tudnak  járőrözni, 
lehessenek tagjai a szervezetnek szavazati jog nélkül. 

Balmazújváros Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen 
szavazattal meghozta az alábbi határozatot.

7/2009. (III. 24.) számú határozat

Beszámoló a Balmazújvárosi Polgárőrség tevékenységéről.

Balmazújváros  Mezőgazdasági,  Környezetvédelmi  és  Idegenforgalmi  Bizottság  a 
„Balmazújvárosi  Polgárőrség  tevékenységéről”  szóló  beszámolót  elfogadásra  javasolja  a 
Képviselő-testületnek. 
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Salánki Ágnes a Polgárőrség elnöke távozott az ülésről.

2./ Napirendi pont: Tájékoztató a település közbiztonságának helyzetéről, a 
közbiztonság érdekében tett intézkedésekről.

Kántor Péter bizottsági tag
A 2008-as év nagyon nehéz év volt a kapitányságnak, ez köszönhető Egyeknek, hiszen 2006-
os és 2007-es évben több, mint hetvenen szabadultak. Egyeken egyre szervezettebben kezdték 
a bűncselekményeket végezni. Nagyon komoly operatív tevékenységet végzett a kapitányság. 
Olyan  titkos  információgyűjtő  tevékenységet  folytattunk,  olyan  módszereket,  eszközöket 
alkalmaztunk, amiben még a megye sem tudott segíteni, hiszen még ők sem csinálták. Voltak 
gépkocsi  feltörések,  illetve  a  szőlőskertekben  is  voltak  sorozatos  lopások,  amit  csapda 
gépkocsival  sikerült  megfognunk.  Volt  betöréssorozat,  ami  a  szórakozóhelyeket  érintette. 
Hiába  próbáltuk  összehívni  a  szórakozóhelyek  tulajdonosait,  ebben  a  témában  nem  volt 
érdeklődő az együttműködésre. A megvizsgált nyomok alapján nem a településhez köthetők 
az elkövetők,  hanem átutazók  voltak.   A város  közútjaiból  adódik,  hogy négy úton lehet 
bejönni a városba. Amikor hermetikusan letudtuk zárni ezeket az utakat, akkor szűnt meg a 
bűncselekmény,  amihez  segítséget  kértünk a  Polgárőrségtől.  Véleményem szerint  érdemes 
lenne  egy  kamerarendszert  kiépíteni.  Ha  jó  helyen  van  elhelyezve  a  kamera,  akkor  egy 
kamera öt rendőrt vált ki. Jelenleg három kamera van felszerelve Balmazújvároson. Ezekből a 
középiskolán levő nem jó helyen van, a másik kettővel is vannak problémák. A legnagyobb 
gond az, hogy kicsi a sávszélesség, ezért nem vezérelhető megfelelően a kamera és nem elég 
nagy a kép felbontása. Az állományunk jelentősen kicserélődött, mivel az elmúlt évben tíz 
ember  érkezett,  de  tíz  ember  el  is  ment,  többségében  olyanok,  akik  nem balmazújvárosi 
lakosok. A többi településen,  ha van rá mód és lehetőség,  szolgálati  lakást  biztosítanak a 
rendőrök számára.  Egyek,  Tiszacsege,  Hortobágy is  adott  szolgálati  lakást  a rendőröknek, 
hiszen az a céljuk, hogy legyen saját rendőrük. Nagyon fontos probléma, hogy a fiatalkorúak 
és  a  gyermekkorúak körében emelkedik  a  bűncselekmények  száma.  Balmazújvároson egy 
rablás történt az elmúlt  évben, amit egy tizennégy éves gyermek követte el.  A gimnázium 
igazgatója nagyon jól látta, hogy ez nagy probléma és megkeresett bennünket. Elég szoros 
kapcsolat alakult ki a rendőrség és az iskola között. Jelenleg ebben az évben 26 fő jelentkezett 
rendőrnek, területünkről és a többi településről. Általában 2-3 személyt vesznek fel, mert a 
többiek fizikálisan és pszichésen alkalmatlanok. A baleseti helyzet jól alakult az elmúlt évek 
során.  2007-ben 17 ittas  vezetéses ügyünk volt,  2008-ban pedig 5. Ennek oka az,  hogy a 
kerékpárosokat  is  elkezdtük  rendszeresen  ellenőrizni,  és  az  adatokból  látszik,  hogy  erre 
szükség volt. A lopások száma 36-ról 12-re csökkent. Véleményem szerint az a gond, hogy itt 
a közbiztonsággal senki nem akar foglalkozni.  Itt  a közbiztonságot tágabb értelemben kell 
értelmezni,  például  a  közvilágítás,  a  járda,  a  játszóterek.  Mindig  a  rendőrség  próbál 
megoldásokat  keresni.  Nem  közvetlenül  a  szakmájával  foglalkozik,  hanem  öregekhez, 
iskolákba jár oktatni. A fórumokat is mindig a rendőrség indította el. 

Varga László bizottság elnöke
Véleményem szerint  sokkal  korrektebb lenne,  ha a  rendőrség a  helyi  önkormányzatokhoz 
tartozna. 

Ifj. Tar István bizottsági tag
A bűncselekmények statisztikáját olvasva látom, hogy Egyeken szinten maradt, Hortobágyon 
Balmazújvároson romlott, Újszentmargitán pedig javult a helyzet.
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Kántor Péter bizottsági tag
Balmazújvároson a három bűncselekmény-sorozat emelkedést mutatott. Hortobágy a mostani 
romlott állapotával, két évvel ezelőtt ugyanezzel a szinttel biztonságos településnek számított. 
Tavaly előtti évben lecsökkent a bűncselekmények száma, de valószínű, hogy az idei évben 
megint meg fog emelkedni. 

Ifj. Tar István bizottsági tag
Ahogy  romlik  Magyarország  gazdasági  helyzete  és  az  emberek  megélhetése,  sokan  úgy 
akarnak védekezni, hogy felszerelkeznek gázpisztollyal. Szeretném megkérdezni, hogy erről 
mi a véleménye kapitány úrnak?

Kántor Péter bizottsági tag
Magántulajdonnak a védelmét szigorítani kell.  Magyarországon az a gond, hogy ha valaki 
megvédi a magántulajdonát és túllép bizonyos határokat - akár erős felindulásából - akkor 
általában  meg  fogják  büntetni.  Veszélyesnek  tartom,  hogy  magánemberek  védelmi 
fegyvereket  tartanak,  mert  előbb  utóbb  használni  fogják  és  bűncselekményt  követnek  el. 
Véleményem szerint a jogszabályokat kellene szigorítani. A jogszabály tartalmazta, hogy ha 
valaki büntetett előéletű volt, vagy visszaeső, akkor nem mehetett feltételesen szabadlábra. 
Ezt kitörölték a jogszabályból, és a bűnözök sokkal kevesebb büntetéssel kerül ki. A börtönök 
véleményem szerint nem nevelnek át, nem büntetnek. 

Balmazújváros Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 4 igen, 1 
tartózkodással meghozta az alábbi határozatot.

8/2009. (III. 24.) számú határozat

Tájékoztató a település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 
intézkedésekről.

Balmazújváros  Mezőgazdasági,  Környezetvédelmi  és  Idegenforgalmi  Bizottság  a 
„Tájékoztató  a  település  közbiztonságának  helyzetéről,  a  közbiztonság  érdekében  tett 
intézkedésekről” szóló beszámolót elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

3./  Napirendi  pont:  Előterjesztés  „egyesületek,  szervezetek  részére” 
támogatás nyújtása tárgyában.

Varga László bizottság elnöke
Az egyesületek  közül  a Polgárőrség és  a  Katasztrófavédelem érinti  véleményem szerint  a 
Bizottságot.  A Tűzoltóságnak csökkenteni akarja az előterjesztő a támogatását  a nagyfokú 
beruházás miatt. 

Ifj. Tar István bizottság tagja
Szeretném megérdezni, hogy több egyesület nem kért pénzt?

Varga László bizottság elnöke
A  felsorolt  egyesületek  kértek  pénzt,  a  többi  egyesület  pedig  pályázatok  alapján  kap 
támogatást. 
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Ifj. Tar István bizottsági tag
Én nem értek egyet azzal, hogy az egyik egyesület ki van emelve, és van olyan egyesület, 
amelynek pályázni kell. 

Szegedi Lajos bizottsági tag
Véleményem  szerint  országos  költségvetésből  lehet  pályázni  egyesületeknek,  meg 
civilszervezeteknek. 

Varga László bizottság elnöke
Szerintem a Bizottságnak a Polgárőrséget kellene támogatni, hogy nagyobb jelenlétet tudjunk 
biztosítani (üzemanyag). A Tűzoltóságnál csökkenteni kellene a támogatást, mivel több millió 
forintot kapnak és egy új épületet. Javasolom, hogy a Polgárőrség támogatását emeljük meg 
100.000,-Ft-tal, így 700.000,-Ft-ot kapnának.

Balmazújváros Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen,  
szavazattal meghozta az alábbi határozatot.

9/2009. (III. 24.) számú határozat

„Egyesületek, szervezetek részére” támogatás nyújtása tárgyában.

Balmazújváros  Mezőgazdasági,  Környezetvédelmi  és  Idegenforgalmi  Bizottság  az 
„Egyesületek,  szervezetek  részére  támogatás  nyújtása  tárgyában.”  szóló  előterjesztést 
elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek  azzal  a  módosítással,  hogy  a  Tűzoltóság 
támogatásának terhére a Polgárőrségnek a tavalyi  600.000,-Ft-ról  700.000,-Ft-ra emeljék a 
támogatást.

4./ Napirendi pont: Előterjesztés az üzletek éjszaki nyitvatartási rendjéről 
szóló 13/2008. (IV. 24.) B.újv. Ör. számú rendelet módosítása tárgyában.

Varga László bizottság elnöke
Felkérem  a  Bizottság  tagjait,  hogy  az  előterjesztéssel  kapcsolatos  észrevételeiket, 
hozzászólásaikat  tegyék  meg.  Megállapítom,  hogy  nincs  hozzászólás,  így  szavazásra 
bocsátom az előterjesztést. 

Balmazújváros Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen,  
szavazattal meghozta az alábbi határozatot.

10/2009. (III. 24.) számú határozat

Az üzletek éjszaki nyitvatartási rendjéről szóló 13/2008. (IV. 24.) B.újv. Ör. számú 
rendelet módosítása tárgyában.

Balmazújváros Mezőgazdasági,  Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság „az üzletek 
éjszaki nyitvatartási rendjéről szóló 13/2008. (IV. 24.) B.újv. Ör. számú rendelet módosítása 
tárgyában” szóló előterjesztés a.) alternatíváját javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek, 
miszerint a R.2. §(2) bekezdés c.) pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép: „azon zártkörű 
rendezvények megtartására, amikor kizárólag egy meghatározott személyi körnek történik a 
szolgáltatás nyújtása meleg konyhás vendéglátó egységekben szombati napokon”.
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5./ Napirendi pont: Előterjesztés a Hortobágy Természetvédelmi Egyesület 
kérelme tárgyában.

Varga László bizottság elnöke
Ebben  a  területen  két  árok  feleslegessé  válik,  mert  kiesik  a  vízrendszerből,  és  ennek  a 
megszüntetésére kérnek engedélyt. 

Nemes László városi mezőgazdász
A Nagyszíken lenne egy olyan árok, amely a település belvízét elvinné közvetlenül a belső 
Magdolna külterületi szakaszában az átemelő szivattyú után. Gyakorlatilag a keleti, dél-keleti 
déli részét a településnek körbe venné egy belvízelvezető árok. Ez egy új övárok lenne, amely 
a belterület mellett, de a Nagyszíken húzódna. Ez azért lenne jó megoldás, mert ha bármilyen 
vízrendezésünk lesz a közel jövőben, akkor ebbe az övárokba be tudunk csatlakozni. Lenne 
még két csatorna megszüntetve a Magdolnába, de az nem érinti a belterületet. 

Szegedi Lajos bizottsági tag
Véleményem szerint a gond az, hogy időszakosan el akarják árasztani a Nagyszíket, ami azt 
eredményezné, hogy a település déli részén a talajvizet megemelik. Szerintem itt a nagyobb 
gond lesz a szúnyoginvázió lesz.

Nemes László városi mezőgazdász
Véleményem szerint  ez nem így fog történni,  ha a tervek szerint  épül meg a rendszer.  A 
tervekben van két fenékküszöb. A fenékküszöb alatti víz elmenne a Virágoskúti csatornába. 

Balmazújváros Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 4 igen, és 1 
tartózkodással meghozta az alábbi határozatot.

11/2009. (III. 24.) számú határozat

A Hortobágy Természetvédelmi Egyesület kérelme tárgyában.

Balmazújváros Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság „a Hortobágy 
Természetvédelmi  Egyesület  kérelme  tárgyában”  szóló  előterjesztés  a.)  alternatíváját 
elfogadásra  javasolj  a  Képviselő-testületnek,  miszerint  a  Hortobágy  Természetvédelmi 
Egyesület kérelmének helyt adva, előzetesen hozzájárul az Önkormányzat tulajdonában levő, 
a  balmazújvárosi  ingatlan  nyilvántartásban 027 hrsz-on bejegyzett  4386 m2  területű,  0791 
hrsz-on bejegyzett, 2759m2 területű, 0850 hrsz-on bejegyzett, 2554 m2 területű, kivett (árok) 
művelési ágú, valamint a 023 hrsz-on bejegyzett, 1557 m2 területű, 0798 hrsz-on bejegyzett, 1 
ha 2906 m2 területű, kivett (csatorna) művelési ágú ingatlanok funkciójának megszüntetése, 
mivel  feladatukat  vesztették.  „A  balmazújvárosi  Nagyszík  és  Magdolna-puszta  élőhely-
rekonstrukciója” című LIFE + pályázat megvalósítása során a terület vízviszonyai más úton 
kerülnek kialakítása.

A végleges hozzájárulás előtt a Hortobágy Természetvédelmi Egyesület előzetes környezeti 
hatásvizsgálat, hatástanulmány és vízjogi engedélyezési eljárás keretében vizsgálja meg:

- Az  érintett  városrész  –  különös  tekintettel  a  lakóingatlanok  –  védelmével, 
vízrendezésével, belvíz elvezetésével.

- művelési ág változással, új művelési ágba sorolással és földhivatali átvezetéssel,
- a város belvízrendezési vízjogi üzemeltetési engedélyével

kapcsolatban felmerülő kérdésekre.
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A jelenlegi árkok és csatornák funkciója nem szüntethető meg, amíg a pályázat megvalósítása 
során készülő új csatorna a jogerős vízjogi üzemeltetési engedélyt nem kapta meg.

6./ Napirendi pont: Posta József bérleti szerződés módosítási kérelme tárgyában.

Nemes László városi mezőgazdász
A Szigetkertben található egy csatorna, a csatorna és a lakóépületek között két háromszög 
alakú terület van, az egyiket bérli a Posta József, aki kaszálja és épített rá egy karámot. A 
szomszédok kifogásolták,  hogy ezen  a  területen  tehenet  tart.   A bérleti  szerződés  alapján 
épületet, építményt nem emelhet rajta. 

Szegedi Lajos bizottsági tag
Véleményem szerint ő bérli ezt a területet, ezért fizet az önkormányzatnak, mivel a kérelme 
nem okoz senkinek sem kárt, én javaslom, hogy adjunk engedélyt az építmény megépítésére, 
ahol az állatait tudja tartani. 

Ifj. Tar István bizottsági tag
Véleményem szerint  valakinek  ki  kellene  menni  a  helyszínre,  és  megnézni,  hogy milyen 
körülmények vannak.

Nemes László városi mezőgazdász
Beleírjuk  a  szerződésbe  kiegészítésként,  hogy  az  épületet  a  szerződés  megszűnésekor  az 
eredeti állapotot vissza kell állítani, és emiatt követeléssel nem élhet. 

Balmazújváros Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen,  
szavazattal meghozta az alábbi határozatot.

12/2009. (III. 24.) számú határozat

Posta József bérleti szerződés módosítási kérelme tárgyában.

Balmazújváros Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság a Posta József 
Balmazújváros, Deák F. u. 43. szám alatti lakossal kötött bérleti szerződést az alábbiak szerint 
módosítja:

- A haszonbérelt területen a haszonbérlő építményt csak a vonatkozó építésügyi, 
építéshatósági előírások betartásával emelhet. 

- A szerződés megszűnésekor a haszonbérlőnek az eredeti állapotot helyre kell állítani, 
melyért kártérítést nem követelhet. 

7./  Napirendi pont:  Támogatáskérés a „Szolgáltató 2009” című kiadvány 
megjelenéséhez.

Varga László bizottság elnöke
Felkérem  a  Bizottság  tagjait,  hogy  az  előterjesztéssel  kapcsolatos  észrevételeiket, 
hozzászólásaikat  tegyék  meg.  Megállapítom,  hogy  nincs  hozzászólás,  így  szavazásra 
bocsátom az előterjesztést. 
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Balmazújváros Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen,  
szavazattal meghozta az alábbi határozatot.

13/2009. (III. 24.) számú határozat

Támogatáskérés a „Szolgáltató 2009” című kiadvány megjelenéséhez.

Balmazújváros Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 50.000,-Ft-tal 
támogatja a „Szolgáltató 2009” című kiadvány megjelenését.

K. m. f.

Mivel több kérdés és hozzászólás nem hangzott el, Varga László a Bizottság elnöke bezárta az 
ülést.

Kányási Andrásné Varga László
jegyzőkönyvvezető bizottság elnök
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